
Nazlı Akyüz’ün yazısı 4’te

İzmir-Saraybosna
kardeşliği
İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Dr. Cemil Tugay,
Srebrenitsa Katliamı'nın
30'uncu yılında düzenlenen
törenlere katılmak üzere Bosna-
Hersek’i ziyaret etti. n Sayfa 7’de

İzmir itfaiyesinden
alevlere geçit yok
Büyükşehir Belediyesi İtfaiye
ekipleri, kentin farklı
noktalarında etkisini sürdüren
orman yangınlarını kontrol
altına almak için canı pahasına
mücadele verdi. n Sayfa 3’te

Paranın bulunduğu
kent UNESCO’da n 7’de

Konak’ta engelsiz 
Körfez turu n 2’de
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BDDK, rekor seviyelere
ulaşan kredi kartı ve kredi
borçluları için yeni adımlar
atıyor. Gelecek haftalarda
kredi kartları ile ilgili yeni
değişiklikler gündeme
taşınacak. n Sayfa 6’da

Manşetlerden
okunan barış
TARİHİ BİR FIRSAT
IRAK'ın Süleymaniye kenti
yakınlarında, yaklaşık otuz
PKK’lı sembolik bir törenle silah
bıraktı. Türkiye’den gelen ilk
açıklamalar temkinli ama
umutluydu: “Tarihi bir fırsat…
Yeni bir sayfa…” dendi.
11 Temmuz tarihinden beri
bu gelişmenin uluslararası
medyaya nasıl yansıdığını
özetledim sizler için.

FT, TEMKİNLİ
REUTERS bu töreni, “Türkiye
için tarihi bir kırılma noktası”
olarak nitelerken. Associated
Press (AP), “barışa giden yolda
ilk somut jest” olarak tanımladı.
Financial Times ise temkinliydi.
“Erdoğan bu girişimi kendi siyasi
hedefleriyle uyumlu hale
getirmeye çalışıyor olabilir”
ifadelerini manşetine taşıdı.

Uluslararası medya sembolik silah bırakma sürecini umut dolu ama ihtiyatlı manşetlerle karşıladı. Ve
hepsi ortak bir soru sordu: Bu sadece bir gösteri mi, yoksa gerçekten yeni bir dönemin başlangıcı mı?

İYİ Parti Genel Başkanı
Müsavat Dervişoğlu,
Edirne programı
kapsamında şehit aileleri
derneğini ziyaret etti.
Ziyarette duygusal anlar
da yaşandı. n Sayfa 4’te

O, bir Roman
kahramanı

‘Zaferin Adı Türkiye’ 
dünyada yankılanacak
Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkanlığı
koordinasyonunda 15 Temmuz De-
mokrasi ve Milli Birlik Günü kapsa-
mında "Zaferin Adı Türkiye" temasıyla
yurtiçi ve yurtdışında geniş çaplı
anma etkinlikleri gerçekleştirilecek.
Etkinlikleri izlemek üzere 120 yabancı
gazeteci de davet edildi. n Sayfa 5’te

Türkiye’nin gücünü dünyaya etkili bir şe-
kilde duyurmak amacıyla Viyana, Saray-
bosna, Varşova, Berlin, Tiran gibi
başkentlerde paneller gerçekleştirilecek.

Yurtdışında anlatılacak

Dervişoğlu’nun
duygusal anları

Kredi kartlarında
limitler değişiyor

AKP’li Çelik: Terör
meselesi sona erecek

AK Parti'nin 32.
İstişare ve
Değerlendirme
Toplantısı sonrası
açıklamalarda
bulunan Ömer Çelik
"Komisyon günler
içinde kurulacak"
dedi. n Sayfa 4’te

Meriç Köyatası

Doğduğumuz ülkede
yaşamıyoruz

n Sayfa 5’te

İsmet Orhan

Gözün aydın
Türkiye!…

n Sayfa 7’de

‘Yeni Dünya’ya
Türk modası 
Türk moda endüstrisi, Amerika Birleşik
Devletleri’nin, Çin’e karşı yüksek
gümrük vergileri
koyması sonrasında
ABD pazarındaki
pazar payını artırma
konusunda ümitlendi.
Yeni Dünya’ya 2024
yılında 856 milyon
dolarlık ihracat yapan
Türk moda endüstrisi,
bu yıl ihracatını 1 milyar doların üzerine
çıkarmayı hedefliyor.  n Sayfa 6’da

Türkiye’de bugün sayıları 500’ü aşan
roman derneklerinin kurulmasının
ardında Yakup
Çardak’ın girişimleri
bulunuyor. Çardak,
1994’te Romanlar
Kültürü Sosyal
Yardımlaşma ve
Dayanışma
Derneği’nin temelini
atan kişi. 
n Işık Teoman’ın yazısı 2’de
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Kendilerini göçebe zanaatçıların
torunları diye tanımlıyorlar. Yüzyıllardır
göçüyorlar, itiliyorlar, kakılıyorlar,
göçtükleri yerlerin hemen hepsinde
defalarca göçe zorlanıyorlar. Her diyarda
başka namları bulunduğunu söylüyorlar.
Birinci ve İkinci Dünya Savaşları’nda
zarar görüyorlar, Hitler döneminde
eziyet ve ölümleri yaşıyorlar, varlıklarını
sürdürebilmek için günübirlik işlerde
çalışmak zorunda kalıyorlar. Çünkü
kalıcı değiller. Ataları sepet, elek, maşa,
kürek, ayakkabı boyacılığı ve kalaycılık
gibi zanaatlar ile uğraşmış, ekmeğini
kazanmış. İçlerinden çok sayıda sanatçı
yetişmiş. Ünlü sanatçıların arkasındaki
orkestraların önemli bir bölümü bugün
hala Roman müzisyenlerden oluşuyor.   

Çardak’ın başına gelenler
Kendilerini güvende

hissettiklerinden olmalı, genellikle
büyükşehirlerin çeperlerinde yerleşmeyi
uygun görmüşler. Aile grupları olarak
yaşadıkları için birlik olamamışlar,
örgütlenememişler. Ekonomik güçlükler
bellerini bükmüş. Türkiye geneline
bakıldığında ağırlıklı olarak Trakya’da
ve ardından İzmir ve çevresinde yerleşik
olarak yaşıyor ve çalışıyorlar. Günübirlik
işlerin dışında meslek sahibi olanlar,
resmi ve özel kurumlarda makamları
bulunan Romanlar da var. 

Şimdi sözü uzatmadan gelelim
kahramanımıza. Adı Yakup Çardak. O
İzmir Bornova doğumlu bir Roman,
dokuz kardeşin en büyüğü, anne ve
babası tütüncülük yapıyormuş. Haklı da,
o yıllarda Bornova’nın adı  “Yeşil
Bornova” idi. Tarım yapılırdı, meşhur
“Bornova Bamyası”nı bilmeyen yoktur.
Yakup Çardak, tarlaların ve bahçelerin
yerini çok katlı apartmanların aldığını
üzülerek anlatıyor. Öykümüzün konusu;
Türkiye’nin resmi ilk Roman
Derneği’nin kurulması ve Çardak’ın
başına gelenler…

Örgütlü halk
Romanların yüzyıllardır çok çile

çektiğini ve bir türlü biraraya
gelemediğinden dert yanıyor Çardak,
toplumsal konuların dile
getirilemediğinden, sıkıntılarının yetkili
organlara iletilemediğinden yakınıyor.
Ve şuna inanıyor; bireysel olarak bir
yere varmak mümkün değil. Örgütlü
halkı hiçbir kuvvetin yenemeyeceğinin
üstüne vurgu yapıyor Yakup Çardak ve
bugün yüzlercesinin mücadelesini
verdiği Roman Derneği’nin kurulması
için ilk adımını atıyor. 1994 yılında yedi
arkadaş bir kahvehane köşesinde
dertleşmeye başlıyor; adres Karşıyaka-
Örnekköy. Sorunlarını konuşuyorlar,
tartışıyorlar ve çözümün
dernekleşmekten geçeceğine karar
veriyorlar. Hemen yola çıkıyorlar ama

üzerinden tam iki yıl geçiyor ve 1996
yılında Romanlar Kültürü Sosyal
Yardımlaşma ve Dayanışma Derneği
kuruluyor.

Kaymakam da açılışta
Yakup Çardak kurucu başkan oluyor

ve dernek yasal konuma geliyor.
Derneğin açılışını Karşıyaka’da
yapıyorlar, açılış törenine dönemin
Karşıyaka Kaymakamı, Belediye
Başkanı, bürokratlar sivil toplum
örgütlerinin temsilcileri katılıyor.
Müzisyenler geliyor, Romanlara özgü
renkli, eğlenceli,  davullu zurnalı,
görkemli bir açılıyor yapılıyor. Derneğin
binası Karşıyaka Çarşısı’nda hizmete
başlıyor. Dönemin Karşıyaka
Kaymakamı bir de açılış konuşması
yapıyor ve övgüler düzüyor, derneğin ilk
kez Karşıyaka’da kurulmasından çok
mutlu olduğunu dile getiriyor. O
dönemde Roman Derneği’nin
kurulmasından herkes çok mutlu.
Gazeteciler röportaj yapmak için sıraya
giriyor, haber üstüne haber yapılıyor.
İzmirli gazeteciler derneğe sahip çıkıyor.

Bölücülükle suçlandı
Derneğin açılışının üzerinden

daha üç ay geçmiyor ki, İçişleri
Bakanlığı’ndan bir yazı
geliyor, yasalara uygun
olmadığı belirtilerek
derneğin kapatılmasına
karar veriliyor. Bu da
yetmiyormuş gibi
derneğin bölücülük ve
ayrımcılık yaptığı
öne sürülüyor ve
başkan ile yönetim
kurulu üyelerinin
yargılanmalarına
karar veriliyor. Ağır
Ceza Mahkemesi’nde
hakim karşısına
çıkıyorlar, hakim insaflı
çıkıyor, Başkan Yakup
Çardak ve arkadaşları
yedişer ay hapis cezası alıyor
ve bu ceza da paraya çevriliyor.
Kapatılmanın ardından dernek kurma
sevdasından vazgeçmeyen Çardak ve
arkadaşları, çeşitli isimler altında yeni
isimlerle dernekler kuruyorlar, birbiri
ardına kapanıyor ve yenileri açılıyor.

Göçler Hindistan’dan 
Aylar sonra derneğin yasallaşmasını

sağlayacak olan Ege Üniversitesi
sosyologlarından Suat Kolukırık çıkıyor
karşılarına ve süreç başlıyor. Yakup
Çardak, Romanlar üzerine araştırmalar
yaptıklarını anlatıyor ve “Romanların
Selanik’ten geldiği söyleniyordu bugüne
kadar ama araştırmalarımızın sonucunda
Türkiye’de yaşayan romanların yüzde
99’unun Hindistan’dan geldiğini

öğrendik. Hatta derneğin adını
Hindistan’dan Göç Edenler Derneği diye
düşündük. Mahallelerde yaptığımız
araştırmalarda sorduğumuz Roman
vatandaşlarının hiçbirinin bu konuda
bilgisi olmadığını gördük. Bu ismin
topluma çağrışım yapmayacağına karar
verdik.  Bu koşuşturmaların arasında on
yılı geride bıraktık. 2004 yılında derneği
yasal zemine oturtmak için
arayışlarımızı sürdürdüğümüz günlerde
İzmir Emniyeti’nde bir arkadaş ile
sohbet sırasında konu Roman
Derneği’nden açıldı. O gün mutlu haberi
o arkadaşımızdan aldık. Avrupa Uyum
Yasaları derneğin kurulmasının önünü
açıyordu ve biz bu müjde ile tekrar yola
koyulduk” diyerek mutluluğunu dile
getiriyor.

Köklerini bilmeyenler var
2004 yılının son haftalarında Roman

Kültürü Sosyal Yardımlaşma ve
Dayanışma Derneği’nin çatısını
oluşturup 2005 yılında çalışmaları
tamamlayan Yakup Çardak önlerinde
artık hiçbir engel kalmadığını söylüyor.
Yine derneğin ilk kurucu başkanı olan
Çardak, 1996 ve 2005 yıllarında derneği

kurduğunda Türkiye’de Roman
derneklerinin bulunmadığını ve

Roman kültürünün kimse
tarafından bilinmediğini

hatırlatıyor. Romanların
birçoğunun hala
köklerinin nereden
geldiğini bilmediğini,
okuryazar oranının
çok düşük olduğunu
ve bunların
üstesinden
gelebilmek için var
güçleriyle
çalıştıklarını
hatırlatan Yakup

Çardak, 2007 yılından
sonra Türkiye’nin dört

bir yanında pıtrak gibi
Roman derneklerinin

açılmaya başladığını
belirtiyor. 1994 yılında

zorluklar altında attıkları adımlarının
semeresini görmekten büyük bir
mutluluk ve gurur duyduğunu ifade eden
Çardak, Türkiye’de bugün 500’ün
üzerinde Roman derneğinin faaliyet
gösterdiğini söylüyor.

Önyargılar kırılıyor
Roman Derneği’nin artık Avrupa

Birliği ile ortak çalışmalar içine girdiğini
ve Roman çocukların okumaları ve
eğitimleri için fonlardan önemli
miktarda paralar aktarıldığını anlatan
Çardak, şunları söylüyor:
“Dernekleşmeden önce Romanlar ile
ilgili önyargılar vardı, aşağılanıyorduk.
Örgütlendikten sonra Roman olmayan

toplumumuz bizi aralarında kabul
etmeye başladı. Ardından Roman
sanatçıların ortaya çıkması, onların
başarıları, bizlere bakış açısını değiştirdi.
Türkiye’de yaşayan Romanlar, azınlık
değildir. Türkiye Cumhuriyeti’nin asıl
unsurlarıyız. Roman toplumu Roman
olmayan bireylere toplumları hiçbir
zaman önyargı içinde olmamıştır ve
olmayacaktır.  Birbirimizden farklı
olmadığımızı düşünüyoruz. Eğitim ile
ilgili 2007 yılında derneğimiz
bünyesinde okuma yazma kursları açtık,
çünkü eğitimsiz bir toplumduk. Konak
Halk Eğitim Merkezi ile birlikte çalıştık.
Okuma yazma bilmeyen
arkadaşlarımızın ikinci kademe diploma
almalarını sağladık. Bunun yanı sıra;
ilkokul, ortaokul ve liseyi okuyamamış,
bırakmak zorunda kalmış çocuklarımıza
dışarıdan bitirme kursları açtık dernek
bünyesinde. Birçok çocuğumuz bu
derslerden başarılı olarak lise
diplomalarını aldılar. 2007 yılında
İstanbul Bilgi Üniversitesi ile işbirliği
yaptık. Bu çalışma üniversitede okuyan
Roman çocuklarına burs almamızı
sağladı. 2007 yılında başlatılan bu
çalışma hala dernek bünyesinde devam
ediyor. Yararlanan çok sayıda değil, çok
az sayıda okuyan var, onlar faydalandı.
Diliyoruz üniversitede daha çok Roman
çocuk okusun, önemli mevkilere gelsin,
bizlere sahip çıksın. Sosyal çalışmalara
aralıksız katılıyoruz. Gürçeşme
Huzurevi’nde yaşayan yaşlı
insanlarımıza dernek olarak müzik
ziyafetleri ve buluşmaları yaptık. Onlar
ile kaynaşmayı sağladık. Lösemi hastası
olan ve Ege Üniversitesi’nde tedavi
gören çocuklarımıza moral eğlenceleri
düzenliyoruz. Yine toplu sünnetler, toplu
nikahlar, binlerce çift imam nikahı ile
yaşamaktan kurtuldu.”Türkiye’de
dernekçiliğin kolay bir girişim
olmadığına değinen Yakup Çardak, en
büyük sıkıntının toplumsal sorunlarda
yetkili organlardan destek
alamadıklarını, ancak ilişkilerin sürekli
iyileşmeye doğru gittiğini anlatıyor.
Hükümetlerin bugüne kadar Romanların
sorunlarına pek el atmadığını belirten
Çardak, Romanların işsizlik,, konut ve
barınma ile eğitim sorunu yaşadıkların
vurguluyor. Artık Romanların sözünün
geçtiği kurumlarda yer alması için
mücadele ettiklerini ifade eden Çardak;
“Geçtiğimiz yıllarda iki Roman
arkadaşımız milletvekili adayı
gösterildiler, ancak seçilemeyecek sırada
oldukları için kazanamadılar. Ama artık
TBMM çatısı altında Roman
milletvekilleri, yerel yönetimlerde meclis
üyelerimiz bulunuyor. TBMM çatısı
altında, hem de yerel yönetimlerde,
Roman vatandaşlarımız artık göğüslerini
gere gere temsil ediliyor” diyerek
sözlerini noktalıyor.

O, bir Roman kahramanı

Türkiye’de bugün sayıları 500’ü aşan roman derneklerinin kurulmasının ardında Yakup Çardak’ın 
girişimleri bulunuyor. Çardak, ‘Romanlar Kültürü Sosyal Yardımlaşma Derneği’nin temelini attı

Bornova Belediyesi, tarımsal
üretimde kalite ve
sürdürülebilirliği artırmak
amacıyla üreticilere yönelik 
eğitim çalışmalarını sürdürüyor.
Bu kapsamda Nevzat
Kavalar Kültür Merkezi
Meclis  Salonu’nda Tarımsal
Hizmetler Müdürlüğü’nün
koordinasyonunda düzenlenen
“Zeytin Yetiştiriciliği” eğitimiyle
katılımcılar, zeytinciliğin tüm
aşamalarında bilgiyle donatıldı.
Bornova Belediye Başkanı 
Ömer Eşki, tarımsal eğitimlerin
yerel kalkınmanın en önemli
araçlarından biri olduğunu 
ifade ederek bu kapsamda
eğitimlerin devam edeceğini
söyledi. SİMGE AKBULUT

Zeytinde verim
eğitimle artacak

BORNOVA 

Karşıyaka Belediyesi, Liselere
Geçiş Sistemi (LGS) kapsamında
tercih dönemine giren öğrencilere
rehberlik desteği sağlayacak.
Destekten yararlanmak isteyen
öğrenciler 14-24 Temmuz tarihleri
arasında Bahçelievler Katlı Pazar
Yeri’nin üst katında bulunan
KARGEM’e başvurabilecek.
Başkan Yıldız Ünsal,
“Uzmanlarımız eşliğinde
vereceğimiz ücretsiz danışmanlık
ile tercih döneminde de gençlerin
yanlarında olacağız. Biz gençlere
aydınlık bir gelecek sunmak için
çalışmaya devam edeceğiz. Tüm
öğrencilerimize başarılı bir tercih
dönemi ve eğitim yaşamı
diliyorum” diye konuştu.
NİSAN GÜÇLÜ

LGS öğrencilerine 
belediyeden destek

KARŞIYAKA 

İzmir Yüksek Teknoloji Enstitüsü
(İYTE) Mimarlık Fakültesi
öğrencileri, Karabağlar’ın Osman
Aksüner Mahallesi'nde
gerçekleştirdikleri saha
çalışmalarıyla sürdürülebilir konut
projeleri geliştirdi. Karabağlar
Belediyesi ile işbirliği içinde yapılan
bu projeler, kentsel dönüşüm
odaklı çözümler sundu. Başkan
Helil Kınay, İYTE'deki sunuma
katılarak projeleri inceledi.
Karabağlar'da devam eden kentsel
dönüşüm çalışmalarında, bu tür
işbirliklerinin akademiyle, mahalle
sakinleriyle ve uzmanlarla birlikte
yürütülmesinin önemine vurgu
yapan Kınay, "Bu projelerin çok
yakında sahaya da yansıyacağını
göreceğiz" dedi. HABER MERKEZİ

‘Osman Aksüner’e
İYTE eli değdi

KARABAĞLAR

Avrupa Nesli Tehlike Altındaki Türler Programı (EEP)
Asya Filleri Tür Koordinatörü ve Hollanda Rotterdam
Hayvanat Bahçesi Uzmanı Jeroen Kappelhof, İzmir
Büyükşehir Belediyesi Doğal Yaşam Parkı’nı ziyaret
etti. Doğal Yaşam Parkı’ndan ve fil ailesinden çok
etkilendiğini belirten Kappelhof, fil ailesinin üyeleri
anne Begümcan, baba Winner ve çocukları İzmir,
Deniz, Ege hakkında tüm detayları sordu. Kappelhof,
İzmir’de çok güzel bir fil ailesi olduğunu vurgulayarak
“Bir anne ve üç kızı birlikte yaşıyor. Bu, EEP için çok
önemli bir genetik materyal. Bu nedenle bu aile,
program açısından büyük bir değer taşıyor” dedi.
HABER MERKEZİ

Doğal Yaşam’ın fillerine övgü
Konak Belediyesi’nin Sosyal Yardım İşleri Müdürlüğü
hizmetlerinden faydalanan engelli bireyler ve aileleri,
İZDENİZ’in emektar Bergama Vapuru’na konuk oldu.
Konak, Pasaport, Alsancak, Liman, Karataş, Göztepe
ve Güzelyalı kıyılarını gezen vapur, tura katılanlara eşsiz
bir Körfez manzarası sundu.  Çocuklarıyla birlikte tura
katılan Şadiye Çelik, “Çocuklarım çok istediler, çok
mutlu oldular. Heyecanla geldik. Çok teşekkür ederiz”
sözleriyle mutluluğunu dile getirdi. Engelli torunuyla
birlikte gelen Sabahat Özmen de, “Konak
Belediyesi’ne bu güzel günü bize verdiği için çok
teşekkür ediyoruz. Gayet mutluyuz. Engelli
çocuklarımız çok mutlu” diye konuştu. HABER MERKEZİ

Konak’ta engelsiz Körfez turu

2 14 Temmuz 2025 Pazartesi AKTÜEL
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IŞIK TEOMAN
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İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin
itfaiye ekipleri, yangınlara karşı
amansız bir mücadele veriyor.
Özellikle son bir ayda kentin neredeyse
her köşesini etkileyen yangınları
kontrol altına almak için canı pahasına
savaşan personel, alevlerin yerleşim
yerlerini etkilememesi için adeta
bedenleri ile set kurdu. Ormanlık
bölgelere yakın birçok yerleşim yeri,
ekiplerin verdiği büyük mücadele
sayesinde kurtarıldı. Ormanların yanı
sıra yerleşim yerlerini de korumak için
savaşan itfaiyeciler büyük felaketlerin
önüne geçti. Orman yangınları
sırasında izinli olan personel de
gönüllü olarak görevinin başına döndü.
İzmir Büyükşehir Belediyesi İtfaiye
Dairesi Başkanlığı’nda toplam bin 346
personel görev yapıyor. Bunlardan
870’i sahada çalışıyor. 

13 yıldır itfaiye personeli olarak
çalışan Osman Çolak, meslek hayatı
boyunca orman, ev, araç yangını gibi
birçok olaya müdahale ettiğini
belirtirken, son günlerde İzmir’de
yaşanan orman yangınlarını “felaket”
olarak tanımladı. Osman Çolak, o
sarsıcı anlarda kendisini en çok
etkileyen anları şu sözlerle anlattı:
“İzmir tarihinde asrın felaketi olarak
adlandırılabilir. Çünkü daha önce aynı
anda bu kadar geniş alanda orman
yangınları olmadı. Her yere yetişmek

istiyorsunuz ama aynı anda her yerde
bulunmak imkansız. Bu bizi çok üzdü.
Görev aldığımız yerlerde büyük bir
özveri ile alevleri kontrol altına almak
için mücadele verdik. Yerleşim
yerlerini canımız pahasına koruduk.
Araçlarımız ormanlık bölgelere
ulaşmak için uygun değil. Keşke daha
fazla ağaç kurtarabilseydik. Yanan her
ağaç bir can ve o ağaçlar içerisinde
binlerce canlı yaşıyor. Orman
yangınlarında önümden tilki de domuz
da geçti. Son görev aldığım ormanlık
bölgede alevler 2 metreye kadar bize
yaklaştı. O sırada bir köpeğin
ormandan indiğini gördüm. O an

köpeği nasıl kurtaracağımı düşündüm.
Kısmen kontrol altına alındıktan sonra,
köpeği kurtarmak için girilmesi riskli
bir yere girdim. Ama bulamadım.
Umarım yaşıyordur.” 

2 yıldır İzmir İtfaiyesi’nde görev
yapan 25 yaşındaki Şermin Acar, görev
süresi boyunca bu kadar geniş çaplı bir
orman yangınına denk gelmediğini
söyledi. Ekip arkadaşı ile alanda
birbirlerinin yükünü hafifletmeye
çalıştıklarını belirten Acar,
“Mesleğimiz özveri gerektiriyor. Biz
bunu sahadaki çalışmalarımız
esnasında deneyimledik. Yangınlar
sadece ağaçları etkilemedi. Toprak ve

ormanı kendine yurt edinen canlılar
yandı. Tüm bunlara tanık olmak bizim
de canımızı çok acıttı. Gördüklerimiz
hiçbirimizin aklından silinmeyecek.
Hepimizin artık çok dikkatli ve duyarlı
olması gerekiyor” dedi.İtfaiye
ekiplerini olay yerlerine hızlı ve
sağlıklı şekilde ulaştırmak için büyük
bir dikkatle görev yapan ve tüm itfaiye
araçlarını kullanan Doğukan Daşdemir
de “Son zamanlarda kenti etkileyen
orman yangınları hepimizi derinden
sarstı. Olay yerine hızlı şekilde varmak
için trafikte hızlı araç kullanıyoruz.
İnsanların kaçtığı yere itfaiye
çalışanları olarak bizler koşarak
giriyoruz. Ekip arkadaşlarımızın olay
yerinde yükünü hafifletmek için biz de
yardım ediyoruz. Destek veriyoruz.
Ekip arkadaşlarımızın canı bize
emanet. O nedenle büyük bir
sorumluluk hissediyoruz. Bizim acil
durumlarda olay yerine hızlı şekilde
varabilmemiz için sürücülerden ricam
var. Bu tür zamanlarda itfaiye
araçlarını gördüklerinde araçları yolun
sağına ve soluna alarak fermuar sistemi
dediğimiz sistemi uygulasınlar lütfen.
Böylece olay yerine hızlı şekilde
ulaşmamız kolaylaşacak. Müdahale
erken olduğu zaman da can ve mal
güvenliği daha çabuk sağlanacak”
ifadelerini kullandı.
SİMGE AKBULUT

İzmir Büyükşehir Belediyesi İtfaiye Dairesi Başkanlığı ekipleri, 25 Haziran’da başlayıp, 3 Temmuz’a kadar kentin
farklı noktalarında etkisini sürdüren orman yangınlarını kontrol altına almak için canı pahasına mücadele verdi

Buca Belediyesi’nin açtığı yüzme
kursuna çocuklar büyük ilgi gösterdi.
Belediyenin yarı olimpik yüzme havuzunda
gerçekleşen kurslardan bir ay gibi kısa bir
sürede 500 çocuk faydalandı. Buca
Belediye Başkanı Görkem Duman, ilçede
yaşayan tüm çocukların spor olanaklarından
eşit şekilde faydalanabilmesi için yılın on
iki ayı dersleri sürdüreceklerini belirterek,
“Çocuklarımızın yaz tatillerini verimli bir
şekilde geçirebilmeleri bizim için çok
önemli. Yüzme kurslarımız onların hem
fiziksel gelişimlerini destekliyor hem de
sosyalleşerek yaz tatillerini daha verimli
geçirmelerini sağlıyor. Bir ay gibi kısa bir
sürede 500 çocuğumuzun bu olanaktan
faydalanması sevindirici. Geleceğimizin
teminatı olan çocuklarımızın sosyal ve
sportif faaliyetlere katılımını her zaman

destekleyeceğiz. Tüm imkânlarımızı onlar
için seferber etmeye devam edeceğiz” diye
konuştu.

Çocuklarını kurslara getiren veliler ise
belediyenin bu hizmetinden dolayı
memnuniyetlerini dile getirdi. Anne Şeyma
Ersöz, “Bu ikinci ayımız. Her şey çok
güzel, temiz, nezih. İki oğlum var, ikisi de
geliyor. Hocalarımız çok iyi. Çocuklarımız
için iyi bir aktivite oluyor. Çok teşekkür
ederim böyle bir imkânı bizlere sundukları
için. Çevremdeki herkes gelmek istiyor”
dedi. Anne Rahime Biçer ise çalışanların
çok güler yüzlü olduğunu, ilk kayıt anından
itibaren kendilerine çok yardımcı
olduklarını söyleyerek, “Çocuklarımızı
düşündüğü için Başkanımıza çok teşekkür
ediyorum” ifadelerini kullandı.
NİSAN GÜÇLÜ

İzmir ulaşımının ana damarlarından olan,
her gün binlerce İzmirlinin kullandığı İzmir
Metro AŞ’ye uluslararası alanda da ülkemizi
temsil görevi verildi. Sürdürülebilir ulaşım
politikaları oluşturan, yeni gelişen teknolojiler
ve kentsel hareketlilik eğilimlerine yanıt veren,
üyelerin görüşlerini yansıtarak uluslararası
platformda temsil sağlayan Uluslararası Toplu
Taşıma Birliği’nin (UITP) üst düzey karar
organlarından Politika Kurulu’nun ülke
temsilciğine İzmir Metro AŞ Genel Müdürü A.
Sinan Karakuzu seçildi. Uluslararası ulaşım

modellerinin fikir alışverişiyle yayıldığı
Uluslararası Toplu Taşıma Birliği’ne katılımla
beraber her kıtadan yeni modeller
incelenebilecek. Ülkeler arası proje alışverişi de
yapılabilecek. 

Politika Kurulu, UITP'nin toplu taşıma ile
ilgili küresel stratejik politikalarını ve duruşunu
belirliyor. Farklı kıtalardan ülkelerin ve çeşitli
ulaşım modlarından (metro, otobüs, tramvay,
deniz taşımacılığı vb.) gelen üyeler bu kurulda
temsil ediliyor. Böylece çok sesli, dengeli ve
kapsayıcı bir karar yapısı oluşuyor.  İzmir Metro

AŞ Genel Müdürü Sinan Karakuzu, UITP’nin
Politika Kurulu’nda Türkiye’yi temsilen
sandalye sahibi olmasının önemine vurgu
yaparak, “İzmir Metro AŞ olarak UITP içinde
daha aktif görev alıp, dünyadaki benzer
işletmelerin tecrübelerinden yola çıkarak iyi
uygulama örneklerini İzmir’e taşımayı
hedeflemekteyiz. Aynı zamanda kendi
tecrübelerimizi de küresel diğer kuruluşlar ile
paylaşarak İzmir Metro AŞ’yi bir dünya markası
haline getirmek için çalışmalarımıza devam
edeceğiz” diye konuştu. HABER MERKEZİ

Metro, önemli görevle Türkiye’yi temsil edecek

YANGINLARI SÖNDÜRMEK İÇİN CANLARINI ORTAYA KOYDULAR 

İzmir İtfaiyesi’nden
alevlere geçit yok

Buca’nın kursları serinletiyor
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Yönetim Kurulu 
Başkanı değişti

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip
Erdoğan'ın imzasıyla TRT’ye
yönelik yeni atama kararı Resmi
Gazete’de yayımlandı. 2021
yılından itibaren TRT Genel
Müdürü olarak görev yapan
Prof. Dr. Mehmet Zahid Sobacı,
yeniden aynı göreve yeniden
atandı. TRT Yönetim Kurulu
Başkanlığına ise Prof. Dr.
Ferudun Yılmaz getirildi.
Öte yandan atanması büyük
tepki çeken Hilal Kaplan
yeni yönetim kurulu
listesinde yer almadı.
HABER MERKEZİ

TRT 

Bütçe dostu sosyal
tesis ilgi görüyor

Kemalpaşa Belediyesi, Osmanlı
Parkı, Atatürk Parkı, Park Orman ve
Gölet başta olmak üzere sosyal
tesislerde hem yapısal düzenlemeler
hem de hizmet kalitesini artıran
adımlar attı. Çalışmalar kapsamında
sosyal tesislerin iç ve dış mekanları
yeniden düzenlendi. Oturma alanları,
çevre düzenlemeleri ve menü
içerikleri baştan sona yenilenerek
halkın  daha kaliteli bir ortamda vakit
geçirmesi sağlandı. Menü içerikleri
güncellenirken fiyat politikası da
halkın bütçesi gözetilerek revize
edildi. Osmanlı Parkı’nda çay fiyatı 5
TL olarak belirlendi. HABER MERKEZİ

KEMALPAŞA
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AK Parti Sözcüsü Ömer Çelik,
Ankara'da gerçekleştirilen AK
Parti'nin 32. İstişare ve
Değerlendirme Toplantısı'nın
ardından açıklamalarda bulundu.
Çelik'in açıklamalarında şu ifadeleri
kullandı:

"Güvenlikten adalete konuları
konuştuk. İlerleyen süreçte MYK'de
bunlar değerlendirilecek. Sayın
Cumhurbaşkanımızın dünkü
konuşması dünyada geniş bir yankı
buldu. Terör meselesi sona erecek.

İlgiyle karşılandı
Terör meselesini sona erdirme

perspektifi dünya çapında ilgiyle
karşılandı. Silah bırakma sürecinin
kesintisiz biçimde devam etmesi
gerekiyor. Silahların imhası devam
etmeli. Bu tablo bölgemiz için de
ilham kaynağı olacak.

PKK’nin tüm kolları silah
bırakmalı, ortadan kalkmalı.
Bölgedeki tüm mezhep grupları
arasında işbirliğinin önemi yakın
çevremiz tarafından da takdir
ediliyor. Irak makamlarının büyük
bir ilgisi oldu.

Bazıları terörün bitmesini
istemiyorlar, işsiz kalacaklarını
düşünüyorlar. Bir de terör bitsin
cümlesini başlık olarak kullanıp her
süreci ihanet olarak suçlayan
meseleleri tıkanma noktasına götüren
bir yaklaşım vardır. Sayın
Cumhurbaşkanımızın konuşmasının
çerçevesi Terörsüz Türkiye süreci
çerçevesidir.

Terörsüz Türkiye komisyonuyla
meclis devreye girecek. Komisyon

günler içinde kurulacak.
Sayın Cumhurbaşkanımızın

verdiği talimatlar çerçevesinde
herkes görevinin başında.

Cumhurbaşkanımızın yaptığı
açıklama sonrası birtakım üslupların
olmasını istemem. Konuşurken
güruh ifadesini kullanan kişinin
kendisine iade ediyoruz.

AK Parti iktidarlarından önce de
önerilerle teröristlerin silah
bırakmasını teşvik edecek birçok

düzenleme vardır. Öteden beri
devletimiz bir yandan sert güç
unsurlarıyla mücadele ederken bir
yandan da yumuşak güç unsurlarıyla
hareket eder.

‘Özel çarpıtıyor’
Devletimizin temel nitelikleri

konusunda herhangi bir tartışma
yoktur. Bugünlere kahraman şehit ve
gazilerimizin fedakarlıklarıyla geldik.
Şimdi ise terörle mücadele
konusunda Türkiye'nin donanımları
ortada. Bu meseleyi ülke
gündeminden çıkarmak için yapılan
bir çalışmadır. Eleştiriler kıymetlidir
dinlemek isteriz. Ama sadece karşı
tarafı ihanetle suçlayarak yapılan
şeyin değeri olmuyor.

Sayın Özgür Özel sözleri
çarpıtarak bir şeyler söylüyor. Böyle
bir şey yok. Sayın
Cumhurbaşkanımızın yaptığı
konuşmanın bölgede nasıl heyecanla
karşılandığı görülüyor. Çalışmalar
güçlü bir şekilde sürecek. İnşallah
birkaç ay içinde tamamen silahların
bırakılması takip edeceğimiz bir
husustur." HABER MERKEZİ

Atatürkçü Düşünce Derneği (ADD)
Genel Başkanı Hüsnü Bozkurt, yeni
çözüm sürecine ilişkin “Bu süreç 105 yıl
önce emperyalizmin dayatmalarıyla
Sevr adı altında önümüze sürülen gerici
ve bölücü planın BOP adı altında tekrar
planlanmasıdır” dedi. Cumhuriyet
gazetesinin haberine göre,  “2002’de
AKP iktidara geldiğinde PKK zaten
bitmişti” diyen Bozkurt “Şu anda silah
bırakıyor denilen PKK diye bir örgüt
fiilen yok. Son üç yıldır kendini PYD’ye

katmış bir PKK var. Bu süreç KCK’yi,
PYD’yi, PÇDK’yi, PJAK’ı kapsamıyor.
Neyi kutluyoruz biz? Hangi kritik eşik
aşıldı? Bu süreç 105 yıl önce
emperyalizmin dayatmalarıyla Sevr adı
altında önümüze sürülen gerici ve
bölücü planın BOP adı altında tekrar
planlanmasıdır” ifadelerini kullandı.
Bozkurt süreçle ilgili şu soruları yöneltti:
“102 yıldır barış içinde yaşıyoruz.
Emperyalizmin bütün kışkırtmalarına
rağmen bir Türk-Kürt iç savaşı, Alevi-

Sünni çatışması yaratılabildi mi? Bu
ülkenin bütün yurttaşları cumhuriyetin
eşit sahibidir. Türk milleti ırk değil
coğrafya ve kültür tanımıdır. Biz iç
savaş mı yaşıyoruz da barış bekliyoruz.
Demokrasi sorunumuz PKK var diye mi
var? Bunlar silah bırakınca mı
çözülecek bu sorun? Belediyelere
başkanlarının gözaltına alınmasını
PKK’mi sağlıyor da silah bırakınca
demokrasi sorunu çözülecek?”
HABER MERKEZİ

‘Sevr’in BOP adı altında tekrar planlanması’

İYİ Parti Genel Başkanı Müsavat
Dervişoğlu, Edirne programı kapsamında
şehit aileleri derneğini ziyaret etti.  Duygusal
anlar yaşanan ziyarette Dervişoğlu,
“Gönüllerin incinmesinin, hatıraların
zedelenmesinin kabul edilebilecek bir yanı
yoktur. Bugün bu hataları işleyenler, zamanı
gelecek neye sebep olduklarını idrak
edeceklerdir. O gerçeklerle buluşacaklardır.
Onların ne için canlarını verdiğini idrak
edemeyenler, tarihi sorumluluklarının
farkında olmayan ve devlet yönettiğini
zanneden zavallılardır” dedi. 

Atılan adımların sadece şehitlerin
ruhlarını incitmediğine işaret eden
Dervişoğlu, “Bugün yaşananlar bize emanet
bırakılan değerlerin çiğnenmesidir. Bu
sebeple bu değerlerin korunması,
şehitlerimizin hatıralarının yaşatılması,
onların ailelerinin taşıdıkları değerlere sahip
çıkılması noktasında üzerimize düşen
sorumlulukları yerine getireceğiz.

Huzurunuzda yemin ediyorum. Onların
sebepsiz yere ölmediğini bu dünyaya
haykıracağım. Onların hatıralarını sahipsiz
bırakanların yakalarına yapışarak muhafaza
edeceğim. Ve sizin sesiniz olmaya devam
edeceğim.” açıklamalarında bulundu. 

‘Mangal partisi yapar gibi’
Öte yandan Zafer Partisi Genel Başkanı

Ümit Özdağ, terör örgütü PKK üyesi bir
grubun Süleymaniye'de silah bırakmasına
ilişkin, sosyal medya hesabından yaptığı
paylaşımda "Mangal partisi yapar gibi 30
tane tüfeği yakarak bırakılmaz. Silah teslim
alınır, balistik muayene yapılır. PKK’lılar
teslim olur. Tek tek sorguları yapılır. Aksi
takdirde PKK 'Ben kazandım' der ve diyor.
Zafer Partisi KCK terörünü nasıl
bitireceğini, terör örgütünü nasıl kayıtsız
şartsız teslime zorlayacağını bilenlerin
partisidir" açıklamasında bulundu.
HABER MERKEZİ

Dervişoğlu’nun duygusal anları

Terör meselesi 

sona erecek!..
AK Parti’nin 32. İstişare ve Değerlendirme Toplantısı sonrası açıklamalarda bulunan Parti Sözcüsü Ömer
Çelik, “Terörsüz Türkiye komisyonuyla meclis devreye girecek. Komisyon yakında kurulacak” dedi

Eski AKP Milletvekili ve Yeni Şafak yazarı Mehmet Metiner, "Terörsüz
Türkiye" adı altında devam eden süreçle ilgili yapılan eleştirilere karşı
rahatsızlığını dile getirdi.  Metiner, X hesabı üzerinden yaptığı paylaşımda
"Örgüt kendini feshediyor, silahlarını bırakıyor ama o birileri “terör-
terörist” söylemleri üzerinden zehirli bir dille süreç karşıtlıklarını
suretimizden görünerek sürdürmeye çalışıyorlar" dedi.

Metiner, paylaşımının devamında şu ifadeleri kullandı: 
"Yeni dönem eski dönemin zehirli dili üzerinden sabote edilmek

isteniyor düpedüz. 
Bizi birbirimize yakınlaştıracak kelimelere ihtiyacımız var.
Dün dünde kaldı.
Dünün kelimeleriyle ne yeni bir gün ve ne de yeni bir gelecek inşa

edilir, biline!"

Metiner: Dün dünde kaldı
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Irak’ın Süleymaniye kenti
yakınlarında, yaklaşık otuz PKK’lı
sembolik bir törenle silah bıraktı.
Silahlar toplandı, alevler arasında
yakıldı, kameralara dramatik görüntüler
verildi. Türkiye’den gelen ilk
açıklamalar temkinliydi ama
umutluydu: “Tarihi bir fırsat… Yeni bir
sayfa…” dendi.

Peki barış dediğimiz şey yalnızca
dağdaki silahın sustuğu bir an mıdır?
Yoksa o sessizliğin şehirlerde,
siyasette, adalette karşılık bulduğu bir
dönüşüm mü gerektirir?

Bu sorular sadece Türkiye'nin
içinde değil, sınırlarının çok ötesinde de
sıklıkla soruluyor 11 Temmuz
gününden beri. Bu gelişmenin
uluslararası medyaya nasıl yansıdığını
özetledim sizler için:
Uluslararası Medya Ne Dedi?

Reuters bu töreni, “Türkiye için
tarihi bir kırılma noktası” olarak niteledi
ve PKK’lıların silahları yakarak veda
etmelerini “kırk yıllık çatışmanın fiziksel
simgelerinin kül edilmesi” şeklinde
yorumladı (Reuters, 2025).

Associated Press (AP), bu
gelişmeyi “barışa giden yolda ilk somut
jest” olarak tanımlarken, devamının
Öcalan’ın hukuki statüsü, demokratik
reformlar ve Kürt temsil sorunuyla
desteklenmesi gerektiğini yazdı (AP
News, 2025).

Financial Times daha temkinliydi.
“Erdoğan bu girişimi kendi siyasi
hedefleriyle uyumlu hale getirmeye
çalışıyor olabilir” diyerek, iç politik
hesapların bu barış hamlesine gölge
düşürebileceğine dikkat çekti (FT,
2025).

The Guardian ise törenin sembolik
etkisini olumlu bulmakla birlikte,
sürecin “kimlerle ve hangi mutabakatla
yürütüldüğünün hâlâ belirsiz” olduğunu
vurguladı. Al Jazeera English ise “barış
kelimesi medyada yer buldu ama
sahada güven inşa edilmediği sürece
bu kırılganlık kalıcı olur” yorumunu
yaptı.
Bölgesel Diplomasi, Küresel Şüphe

Bu gelişme sadece Türkiye’nin iç
meselesi değil. Süreç, dış politikada da
yankı buldu.

ABD, resmi bir açıklama
yapmazken Reuters’a konuşan
diplomatik kaynaklar “şiddetin son
bulmasını desteklediklerini” ifade etti.
Ancak sürecin Kürt halkının tamamını
kapsamadığı sürece kalıcı
olamayacağına dikkat çektiler.

Avrupa Birliği, barışı olumlu karşıladı
ama “ifade özgürlüğü, siyasi temsil ve
hukukun üstünlüğü ile desteklenmeyen
hiçbir çözüm kalıcı olmaz” mesajını
verdi. Euronews’te çıkan yorumlarda,
Türkiye’nin halen DEM’li siyasetçilere
uyguladığı baskılar hatırlatıldı ve süreç
“samimiyet testine tabi tutulmalı”
denildi.

İran ve Suriye, PKK’nın bu adımına
dair kamuoyu önünde konuşmasa da,
süreci dikkatle izliyor. İran'ın PKK’nın
Suriye kolu olan YPG’ye dair yaklaşımı,
Türkiye’nin bu süreci Suriye sınırına da
genişletip genişletmeyeceğine göre
şekillenecek. Suriye rejimine yakın Al
Mayadeen ise “Türkiye kendi belirlediği
çerçevede terörü tanımlıyor ve barışı da
buna göre kurguluyor” diyerek
eleştirisini ortaya koydu.

Irak Merkezi Hükümeti ise süreçten
memnun. Süleymaniye'deki adım,
Bağdat’ın Türkiye ile istihbarat ve
güvenlik iş birliğini artırabileceği bir alan
olarak görülüyor.

Uluslararası medya bu süreci umut
dolu ama ihtiyatlı manşetlerle karşıladı.
Ve hepsi ortak bir soru sordu: Bu
sadece bir gösteri mi, yoksa gerçekten
yeni bir dönemin başlangıcı mı?

Barış için sadece silahların susması
yetmez. Vicdanların, adaletin, siyasetin
konuşması gerekir. Süreç şeffaf
değilse; halkı, meclisi, toplumu dahil
etmiyorsa; terörün adı değişip yeri
değişiyorsa – bu sadece bir geçici
sessizlik olur. Türkiye’nin en büyük
mücadelesi artık sadece terörle değil,
inandırıcılıkla.

Uluslararası medya manşetlerini
attı. Barış ihtimalini yazdı ama sonuna
da bir “?” koydu. Şimdi o soruya biz
cevap vereceğiz. Hem içeride, hem
dışarıda…

Nazlı Akyüz

Manşetlerden
okunan barış

İBB Avrupa Birliği ve Dış Politika Komisyonu BaşkanıİBB Avrupa Birliği ve Dış Politika Komisyonu BaşkanıİBB Avrupa Birliği ve Dış Politika Komisyonu BaşkanıİBB Avrupa Birliği ve Dış Politika Komisyonu BaşkanıİBB Avrupa Birliği ve Dış Politika Komisyonu BaşkanıİBB Avrupa Birliği ve Dış Politika Komisyonu Başkanı

AK PARTİLİ ÇELİK KOMİSYON İÇİN TARİH VERDİ: GÜNLER İÇİNDE KURULACAK 
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Cumhurbaşkanlığı İletişim
Başkanlığı koordinasyonunda 15
Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik
Günü kapsamında "Zaferin Adı
Türkiye" temasıyla yurtiçi ve
yurtdışında geniş çaplı anma
etkinlikleri gerçekleştirilecek.

İletişim Başkanlığı’nca 16
Temmuz tarihinde Ankara’da "15
Temmuz: Hafıza, Adalet ve Gelecek"
başlığıyla bir panel programı
düzenlenecek.

İletişim Başkanlığı
koordinasyonunda yürütülen 15
Temmuz Proje Takip Sistemi’ne, bu
yıl kurum ve kuruluşlar tarafından 19
binin üzerinde proje girişi yapıldı.

Cumhurbaşkanlığı İletişim
Başkanlığı koordinasyonunda 15
Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik
Günü kapsamında "Zaferin Adı
Türkiye" temasıyla yurtiçi ve
yurtdışında geniş çaplı anma
etkinlikleri gerçekleştirilecek.

15 Temmuz destanının, Türk
milletinin sarsılmaz duruşu ve
direnciyle yazılan bu zaferin adının
Türkiye olduğu vurgulanacak.

İletişim Başkanlığı, 15 Temmuz
Demokrasi ve Millî Birlik Günü anma
etkinlikleri kapsamında, 16 Temmuz
2025 tarihinde Ankara'da "15
Temmuz: Hafıza, Adalet ve Gelecek"
başlıklı bir panel düzenleyecek.

Cumhurbaşkanlığı İletişim

Başkanı Burhanettin Duran’ın açış
konuşmalarıyla başlayacak olan
programa, çok sayıda akademisyen,
gazeteci ve sivil toplum temsilcileri
katılacak. Üç oturumdan oluşan
panelde, 15 Temmuz’un hukuki,
kurumsal ve toplumsal boyutları çok
yönlü bir şekilde ele alınacak.

"Demokrasiye Sahip Çıkmak: Sivil
Direnişin Gücü" başlıklı ilk oturumda,
15 Temmuz gecesi ve sonrasında
halkın gösterdiği sivil direniş,
demokratik rejimlerin dayanıklılığı
bağlamında değerlendirilecek.

"Demokrasi Nöbeti: 15
Temmuz’un Ardından Türkiye"
başlıklı ikinci oturumda, hain darbe
girişiminin ardından Türkiye’nin
siyasi, toplumsal ve kurumsal
dönüşümü, milli birlik ruhu ile inşa
edilen demokratik refleksler üzerinde
durulacak. "15 Temmuz'un Hukuki
Süreci" başlıklı son oturumda ise,
hukuki süreçler ve adalet
mekanizmaları çerçevesinde,
darbecilerin yargılanması ve
demokratik hukuk devletinin
güçlendirilmesi tartışılacak.

14-18 Temmuz 2025 tarihleri
arasında Ankara ve İstanbul’da
kapsamlı bir medya programı
düzenlenecek. 81 ilden 81 yerel medya
temsilcisi ile yurtdışından 39 ülkeden
davet edilen 120 yabancı basın
mensubu olmak üzere toplamda 200
gazeteci programda yer alacak.
Türkiye’nin darbe girişimine karşı
gösterdiği ortak irade vurgulanacak,
toplumsal dayanışmanın önemi ortaya
konarak halkın geleceğine sahip çıkma
kararlılığı dünya kamuoyuna
anlatılacak. İHA

‘Zaferin Adı Türkiye’ 
dünyada yankılanacak
Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkanlığı, 15 Temmuz Demokrasi ve Millî Birlik Günü anma
etkinliklerini, yurtiçi ve yurtdışında "Zaferin Adı Türkiye" teması altında düzenleyecek

Silivri Cezaevi'nde tutuklu bulu-
nan İBB Başkanı ve CHP'nin cum-
hurbaşkanı adayı Ekrem İmamoğlu,
barınma krizi ve kira artışına ilişkin
sosyal medya hesabından açık-
lama yaparak, çözüm önerilerinde
bulundu. İmamoğlu, söz konusu
paylaşımında şu ifadelere yer verdi:

"Nedir bu kira zamları Allah aş-
kına? Temmuz ayı kira artış oranı
yüzde 43.23! Ev almak çoktan hayal

oldu, milletimiz kiraya da para ye-
tiştiremiyor. Tüm gelirini kiraya
veren insanımıza “en azından ba-
şımı sokacak bir yer buldum” psi-
kolojisi ve çilesi yaşatılıyor.  Çözüm
bellidir! Sosyal konutlar, milletimi-
zin en derin ihtiyacı haline gelmiş-
tir. Milletin iradesiyle iktidara
geldiğimizde, yerel yönetimlerle iş-
birliği içerisinde sosyal konut sto-
kunu %1’den %20’ye çıkaracağız.

Milletimiz sosyal konut kredileri sa-
yesinde ev sahibi olabilecek. Hede-
fimiz açık; konut ihtiyacını
yurdumuzun her yanında il bazlı
olarak belirleyecek, vatandaşın ihti-
yacına göre sosyal konut arzını ar-
tıracağız. Aileler, emekliler, işçiler,
öğrenciler artık “başımızı nereye
sokacağız” derdinden kurtulacak,
milletimiz barınma hakkını söke
söke alacak!" HABER MERKEZİ

İmamoğlu, kira zamlarına isyan etti

Uluslararası düzeyde FETÖ ve
faaliyetlerine yönelik bir bilinç
oluşturulması, Türkiye’nin gücünü,
birlikteliğini ve her türlü zorluğu
aşma kararlılığını dünyaya etkili bir
şekilde duyurmak amacıyla Viyana,
Saraybosna, Varşova, Berlin, Tiran
gibi başkentlerde paneller serisi
gerçekleştirilecek.

Öte yandan 15 Temmuz hain
darbe girişimini anlatan fotoğraf
sergilerinin de düzenleneceği
programlarda, FETÖ’yü tüm
yönleriyle anlatan, milletin direnişini

ve demokrasi zaferini vurgulayan
"15/07 Şafak Vakti" filmi gösterime
sunulacak. 15 Temmuz hain darbe
girişimini anlatan içeriklerin yer aldığı
led ekranlı kamyonetler de New
York'un ve Londra’nın kalabalık
cadde ve sokaklarında
dolaştırılacak. Cumhurbaşkanlığı
İletişim Başkanlığı
koordinasyonunda yürütülen 15
Temmuz Proje Takip Sistemi’ne,
kurum ve kuruluşlar tarafından bu yıl
19 binin üzerinde proje girişi yapıldı.

Bu kapsamda, 2022 yılında 8 bin

988, 2023 yılında 9 bin 934, 2024
yılında 11 bin 369 projenin
kaydedildiği Proje Takip
Sistemi’nde, 2025 yılında
ise 19 binden fazla proje
girişiyle rekor sayıya
ulaşıldı. Hem yurtiçinde
hem yurtdışında
düzenlenecek anma
etkinlikleri ile 15 Temmuz
ruhunun canlı tutulması, milli
şuurun güçlendirilmesi ve aziz
şehitlerin hatırasının yâd
edilmesi amaçlanıyor.

15 TEMMUZ, TÜRKİYE VE DÜNYADA GENİŞ KAPSAMLI ETKİNLİKLERLE ANILACAK

Darbe girişimi dünyaya anlatılacak

Salih Müslim’den 
Şam yönetimine rest

Terör örgütü YPG/PYD'nin önde gelen

isimlerinden Salih Müslim, Suriye hükümetini

mezhepçi ve dışlayıcı olmakla suçladı. Müslim,

Kürtlerin ve diğer azınlıkların dışlandığını

belirterek, “Bu şekilde hazırlanan hiçbir

anayasayı kabul etmeyeceğiz” dedi.

Suriye’de anayasa hazırlık süreci devam

ederken, YPG/PYD terör örgütünün siyasi

yapılanmasında yer alan Salih Müslim'den

açıklamalar geldi. Müslim, Şam yönetiminin

kapsayıcı olmadığını savunarak sürece yönelik

tepki gösterdi. Mevcut Suriye hükümetinin

yapısını eleştirerek, “Suriye Cumhurbaşkanını

kim seçti? Cihatçılardan başkası değil” diyen

Müslim, hükümetin yalnızca belirli dini grupları

temsil ettiğini savundu. Müslim, Suriye'nin

toplumsal çeşitliliğine dikkat çekerek mevcut

yönetimin bunu yansıtmadığını öne sürdü.

“Hükümette Sünni cihatçılardan başka kimse

yok. Kürtler yok, Ezidiler yok, başka Suriyeliler

yok” diyen Müslim, mevcut yapının toplumu

temsil etmediğini söyledi. Açıklamalarında yeni

anayasa sürecine de değinen Müslim, dışlayıcı

bir yapı ile hazırlanan metinlerin geçerli

olmayacağını vurguladı. “Bunu kabul etmiyoruz,

buna uymayacağız” ifadelerini kullanan Müslim,

YPG/PYD’nin dahil edilmediği hiçbir süreci

tanımayacaklarını kaydetti. HABER MERKEZİ
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Türkiye Cumhuriyeti’nin İzmir
vilayetinde doğdum. Yaşım 68.
“Hiçbirimiz, doğduğumuz ülkede
yaşamıyoruz” başlığı son 15-20 yılda
doğanları kapsamıyor.  

Benim doğduğum ülke, Gazi
Mustafa Kemal Atatürk’ün önderliğinde
İstiklal Savaşı ile kanla kurulmuş, daha
sonra da Aydınlanma Devrimleri ile ve
dışarıdan borç almadan, kalkınmaya,
sanayileşmeye başlayan bir
Cumhuriyet’ti. Kuruluş felsefesi, kurucu
değerleri vardı. Laik ve üniter bir devletti.
Yürütme, yasama ve yargı da güçler
ayrılığı vardı. Üstüne de demokrasisi
gelişmiş diğer ülkelerde olduğu gibi
dördüncü güç olarak da, bağımsız
medya vardı.  

Benim doğduğum ülkede, kimse
birbirine etnik kökenin ne, dini inancın,
mezhebin ne diye sormazdı. Benim
doğdum ülkede, herkes Türkiye
Cumhuriyeti’nin yasalar karşısında eşit
Türk vatandaşları idi. Herkesin onurla
taşıdığı elbette kendi etnik kökeni vardı
ama bu kimse tarafından
sorgulanmazdı. Türk’ü de. Kürt’ü de,
Alevi’ si de, Sünni’si de, Laz’ı da,
Arnavut’u, Çerkez’i de, devletin her
makamına gelebiliyordu. Hakim, savcı,
milletvekili, bakan, genelkurmay
başkanı, başbakan ve hatta
cumhurbaşkanı olurken kimse ona,
“Sen nerelisin, etnik kökenin ne, dinin
inancın, mezhebin ne” diye
sormuyordu.

Benim doğduğum ülkede bir
Güneydoğu sorunu vardı ama adı
bugünkü “Ne olduğu belli olmayan Kürt
sorunu” diye isimlendirilmemişti. Sorun,
Güneydoğu ve Doğu Anadolu’da,
feodal yapının yıkılamaması, ağalık ve
aşiret düzenin sürmesiydi. Bugün o
feodal yapı, ağa ve aşiret düzeni devam
ediyor, bize farklı bir biçimde
yutturulmaya çalışılıyor.  

Benim doğduğum eski Türkiye’de
insanlar caddelerde, sokaklarda,
çarşıda pazarda, öfkeyle burnundan
soluyarak yürümüyordu. Herkes güler
yüzle birbirine selam veriyordu. Benim
doğduğum ülkede, hele hele İzmir’de
kadınlar gece saatlerinde bile olsa
sokakta yürürken kimse tarafından
rahatsız edilmiyordu. Benim doğduğum
ülkede insanlar sokaklarda,
meydanlarda şarkı söylüyor, dans
ediyor gülüyordu.

Benim doğduğum ülkede, devletin
bütçesini denetleyen Meclis vardı,
Sayıştay vardı, devletin aldığı kararları
denetleyen ve durduran Danıştay vardı.
Bağımsız mahkemeler ve yargı vardı.

Benim doğduğum ülkede, zaman
zaman yolsuzluklar ortaya çıkardı ama
inanın bugünkü yolsuzlukların yanında
okyanusta su damlası gibiydi. Üstelik
yolsuzluk yapan yakalandığında da,
kimin nesi olursa olsun, üstü örtülmez
icabına bakılırdı. Gençler hatırlamaz
bilmez ama iki olay hatırlatalım. Olayın
kahramanları bugün hayatta değiller.
Zamanın Başbakanı Süleyman
Demirel’in yeğeni Yahya Demirel,  hayali
ihracat yaparak devletten haksız vergi
iadesi almıştı. Demirel başbakanken
olay ortaya çıktı. Üstü kapanmadı.
Süleyman Demirel başbakan iken
yeğen Yahya Demirel yargılandı, hapse
mahkum oldu ve yine Demirel
başbakanken, hapiste yattı. Özal
döneminin dürüst ve çalışkan
bakanlarından Adnan Kahveci, bir
başka bakanın (İsmail Özdağlar) rüşvet
aldığını tespit etti. İsmail Özdağlar’ın
milletvekili dokunulmazlığı kaldırıldı,
mahkum oldu hapis yattı.

Daha verilecek çok örnek var.
Benim zamanımdaki lise öğretimi,
bugünkü üniversite seviyesinin üstünde
idi. Dünya üniversiteler sıralamasında
Hacettepe, Boğaziçi, ODTÜ ilk yüz ve
ilk 200 içinde olurdu. Benim
zamanımda gençlerin umudu vardı. İyi
eğitim almış bir genç, iş bulabiliyor,
meslek hayatının onuncu, bilemedin on
beşinci yılında bir ev, bir otomobil, hatta
bir de yazlık ev sahibi olabiliyordu.  

Benim doğduğum ülkede, halk,
ordusuna, yargısına, cumhurbaşkanına,
medyasına, sanatçısına güveniyordu.
Her ay yapılan en çok güvendiğiniz kişi
sıralamasında ilk dört neredeyse
değişmiyordu. Uğur Dündar,
Cumhurbaşkanı, Genelkurmay
Başkanı, Anayasa Mahkemesi
Başkanı… 

Benim doğduğum ülke Gazi
Mustafa Kemal Atatürk’ün kurduğu laik
bir ülke idi. Şimdi, doğduğum ülkede
yaşamadığımı dehşet içinde, iliklerime
kadar hissediyorum. Devlet tüm
kurumları ile çoklu bir çöküş içinde.
Toplumsal ahlak dibe vurmuş.
Demokrasi, anayasal haklar ve hukuk
sözde kalmış. Laik ve üniter cumhuriyet,
adına Terörsüz Türkiye dedikleri bir
süreç içinde Türk-Kürt-Arap Federe
İslam devletine doğru sürükleniyor. 

Meriç Köyatası

Doğduğumuz ülkede
yaşamıyoruz
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Ege Turistik işletmeler ve
Konaklamalar Birliği (ETİK)
Başkanı, Türkiye Otelciler
Federasyonu (TÜROFED) Başkan
Yardımcısı Mehmet İşler, terör
örgütünün silah bırakması ve
Terörsüz Türkiye sürecini turizme
etkileri açısından değerlendirdi. İşler,
sürecin başarıyla tamamlanmasının
ülke imajından güvenlik endişesi
nedeniyle tercih edilmeyen
segmentlere ilişkin algılara kadar pek
çok olumsuzluğu bertaraf edeceğini
ve turizmi dünya ölçeğinde çok daha
üst seviyelere taşıyacağına dikkat
çekti. 

Turizmin barış ve huzurun aynası
olduğunu belirten İşler, dünyada
insanların seyahat kararlarında
güvenlik unsurunun ilk sırada yer
aldığını söyledi. İşler; şu ifadeleri
kullandı: “Dünyada turistlerin seyahat
kararında ilk sırada yer alan unsur
güvenliktir. Terör olaylarının sona
ermesi, Türkiye’nin ‘güvenli ülke’
imajını daha da pekiştirecek, özellikle
Avrupalı ve Uzakdoğulu turistlerin
tercihlerini olumlu etkileyecektir.
Türkiye turizmi, güvenlik endişesi
nedeniyle tercih edilmeyen

segmentlere tekrar açılacaktır.  Doğu
ve Güneydoğu Anadolu Bölgeleri’nin
muazzam turizm potansiyeli, uzun
yıllar terör tehdidi nedeniyle tam
olarak kullanılamamıştır. Barış
ortamı, bu bölgelerde: Kültür turizmi,
İnanç turizmi, Eko-turizm,
Gastronomi turizmi gibi yeni
alanların gelişmesini sağlayacaktır.
Mezopotamya, Urfa, Mardin, Van,
Hakkâri gibi iller dünya turizm
haritasında çok daha fazla yer
alacaktır. Yatırımcılar için ise en
kritik unsur istikrardır. Terörsüz

ortam, yerli ve yabancı yatırımcıların
bölgeye olan ilgisini artıracaktır.
Özellikle otel zincirleri, seyahat
acenteleri, kruvaziyer ve havayolu
şirketleri bölgeyi yeniden planlarına
dahil edecektir. Turist sayısındaki
artış, kişi başı harcamalara da pozitif
yansıyacaktır. Özellikle üst gelir
grubuna hitap eden özel turlar, lüks
segment otelcilik ve kültür rotaları,
terörsüz ortamda daha yüksek talep
görecektir. Silah bırakma süreci, Türk
turizmi için altın bir çağın kapılarını
aralıyor” HABER MERKEZİ

Ege Hazır Giyim ve Konfeksiyon
İhracatçıları Birliği’nin Türkiye Milli
Katılım Organizasyonuyla 15-16
Temmuz 2025 tarihlerinde PV
Manufacturing New York Fuarı’na 12
firma katılıyor.

Türk moda endüstrisi, Amerika
Birleşik Devletleri’nin, Çin’e karşı
yüksek gümrük vergileri koyması
sonrasında ABD pazarındaki pazar
payını artırma konusunda ümitlendi.

Yeni Dünya’ya 2024 yılında 856
milyon dolarlık ihracat yapan Türk
moda endüstrisi, 2025 yılında ihracatını
1 milyar doların üzerine çıkarmayı
hedefliyor. Türk moda endüstrisi,
ABD’yle yeni ihracat bağlantıları
kurmak için Ege Hazır Giyim ve
Konfeksiyon İhracatçıları Birliği’nin
Türkiye Milli Katılım
Organizasyonuyla 15-16 Temmuz 2025
tarihlerinde PV Manufacturing New
York Fuarı’na 12 firmayla katılıyor.

AB resesyonda
Ege Hazır Giyim ve Konfeksiyon

İhracatçıları Birliği Yönetim Kurulu
Başkanı Burak Sertbaş, ABD’nin 2024

yılında 102 milyar dolara ulaşan giyim
ithalatından 1 milyar dolar pay almak
için 2 yıl aradan sonra PV
Manufacturing New York Fuarı’na
Milli Katılım Organizasyonu yapma
kararı aldıklarını dile getirdi.
Hazırgiyim sektörünün ana ihraç pazarı
Avrupa Birliği’ndeki resesyonun 2025
yılında da devam ettiğinin altını çizen

Sertbaş, “Türkiye’deki yüksek
enflasyon düşük kur politikası
Türkiye’nin dünya genelinde ‘Pahalı
Ülke’ imajını daha da güçlendirdi.
Günümüzde Mısır ve Uzakdoğulu
rakiplerimize göre yüzde 40-50
civarında daha pahalı kalıyoruz. Tüm
bu olumsuzluklara rağmen ihraç
pazarlarımızda üretime devam

ettiğimizi göstermek durumundayız.
ABD pazarı aynı zamanda Ticaret
Bakanlığımızın ‘Uzak Ülkeler
Stratejisi’yle de uyumlu bir pazar” diye
konuştu. Pazar Stratejileri Geliştirme
Komitesi Başkanı Tala Uğuz,
hazırgiyim sektöründe 2024 yılında en
büyük altıncı ihracat pazarı konumunda
olduğuna vurgu yaptı. HABER MERKEZİ

İşler: Turizm huzurun 
ve barışın aynasıdır

Türkiye'de rekor seviyelere ulaşan kredi kartı
ve ihtiyaç kredisi borçlarının ardından 10
Temmuz 2025 tarihli Resmi Gazete'de
yayımlanan tebliğ ile BDDK, halihazırda
gecikmiş ödemesi bulunan kart ve krediler için
48 aya varan yapılandırma imkanı sundu.  Söz
konusu adım milyonlarca kredi kartı borçlusu
için bir 'erteleme' imkanı sunarken, gelecek
haftalarda kart sahiplerine yönelik yeni
değişiklikler gündeme taşınacak. Sektör
kaynaklarının aktardığı bilgiye göre, aylardır
bankaların ısrarlı taleplerinin ardından

gevşeme adımları için harekete geçen
ekonomi yönetimi, ilk aşamada 25 bin TL
olarak uygulanan kredi kartı nakit avans
işlemleri için belirlenen üst sınırı 50 bin TL'ye
yükseltecek. Ayrıca atılacak normalleşme
adımları kapsamında kredi kartlarından
yapılacak nakit çekim işlemleri için uygulanan
maksimum vade sayısı da 3 aydan 6 aya
çıkarılacak. BDDK'nin söz konusu
değişiklikleri TCMB'nin 24 Temmuz tarihli
PPK toplantısının ardından yürürlüğe alması
bekleniyor. HABER MERKEZİ

Kredi kartlarında limitler değişiyor

CHP Niğde Milletvekili Ömer Fethi
Gürer, tekstil sektöründe son yıllarda
yaşanan sorunların giderek
derinleştiğini ve çözüm için iktidar
desteğinin şart olduğunu söyledi.
Gürer, “Tekstil sektörü ile hazırgiyim
sanayii, ülkemiz için öncü ve önemli
sektörlerdir. Net ihracatçı olan bu
sektör, devlet desteği ile yaşadığı
sorunları aşabilir. İktidar, tekstildeki
sorunları izlemek yerine çözüm
üretmelidir. Hazırgiyim sektörü
verileri, 2022-2024 yılları arasında bir
geriye gidişi gösteriyor. 145 bin işçi
işinden olmuş ve 3.3 milyar dolarlık
ihracat kaybı yaşanmıştır. Farklı
ülkelerde yatırımlara yönelen iş
insanları, gelir-gider dengelerini
sağlamakta zorlanmakta; bu da
sektörün daralmasına yol açar.
Ülkemizin önemli üretim
alanlarından biri olan tekstil
sektörüne, çözümcü bir anlayışla
bakmak şarttır” dedi. HABER MERKEZİ

‘Tekstil sektöründe 
sorunlar  artıyor’

ÖMER FETHİ GÜRER

Tıbbi aromatik bitkiler 
alternatif gelir kaynağı

Aydın'ın Bozdoğan Asma
Mahallesi’nde üretimine başlanan
lavanta ve altın otu (ölmez çiçek)
bitkilerinin ilk hasadı yapıldı. Hasat
programına Bozdoğan Kaymakamı
Yunus Emre Polat, İlçe Tarım ve
Orman Müdürü Soner Altun ve Asma
Mahalle Muhtarı Mesut Yılmaz
katıldı. Tıbbi aromatik bitkiler
arasında yer alan lavanta ve altın otu,
hem görsel güzellikleri hem de
ekonomik değeriyle dikkat çekerken
Kaymakam Polat, üretim alanında
yaptığı incelemelerde firma yetkilisi
Arzu Dirik’ten bilgi aldı. Polat,
bereketli bir sezon diledi. İHA

Erkenci üzümler 
hasat ediliyor

Türkiye’nin üzüm üretiminde en
önde gelen şehirlerinden biri olan
Manisa’nın Sarıgöl ilçesinde erkenci
türler olan "Superior Seedless" ve
"Trakya İlkeren" cinsinde hasat
başlattı.
Kesilen üzümler iç piyasaya sevk
edilirken, ihracat için geri sayım
başladı. Sarıgöl ve çevresinde
"Superior Seedless" üzümün
kilogram fiyatı 50 ila 60 TL arasında
alıcı buluyor. Üzüm eksperi Mustafa
Çalık, "İhracat için resmi kesim tarihi
15 Temmuz, sevkiyat ise 16
Temmuz’da başlayacak. Erkenci
üzüm hasadı Temmuz sonuna
kadar sürecek. Ardından Sultaniye
hasadı 20 Ağustos’ta başlayacak.
Yeni sezonun hayırlı olmasını
diliyoruz" dedi. İHA

SARIGÖL

BOZDOĞAN 

Büyükşehir’den
arıcılara destek

Manisa Büyükşehir Belediyesi Kırsal
Hizmetler Dairesi Başkanlığı’na bağlı,
Gölmarmara ilçesinde faaliyet
gösteren Hıroğlu Arıcılık Eğitim ve
Ana Arı Üretim Merkezi’nde
yetiştirilen kraliçe arılar, üreticilere
ücretsiz olarak dağıtılmaya devam
ediyor. Son olarak, yüzde 100 hibe
desteğiyle 38 arıcıya, toplam 359
adet Batı Ege ırkı ana arı teslim edildi.
Teslim törenine Kırsal Hizmetler
Dairesi Başkanı Yılmaz Usta da
katıldı. Usta, yetiştirilen ana arıların,
bal verimini ve koloni direncini
artırmada önemli bir rol oynadığını
vurguladı. HABER MERKEZİ

MANİSA

Türk moda endüstrisi 
‘Yeni Dünya’ yolcusu

ABD’YE 1 MİLYAR DOLARLIK KONFEKSİYON ÜRÜNLERİ İHRACATI HEDEFLENİYOR

100’den fazla ikili iş görüşmesi 

PV Manufacturing New York Fuarı’na İzmir’den

10, İstanbul’dan 2 firmayla katılacakları bilgisini

veren Uğuz, “EHKİB Milli Katılım

Organizasyonumuzda fuara katılım sağlayacak

12 katılımcı firmamız ile ABD’li müşterilerin fuar

alanında bir noktada ikili iş görüşmeleri

yapmalarını planlıyoruz. Bu konuda uzman bir

firmadan Firma Eşleştirme hizmeti aldık. PR

şirketince firmalarımıza uygun ABD’li alıcıların

fuara davet edilmesi konusunda çalışmalar

yapıldı. Fuardan alınacak verimin artırılması

amacıyla 2 gün süresince 100’den fazla iş

görüşmesi yapılmasını hedefliyoruz” dedi.
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Magnesia Antik Kenti’nde kurulan
Tarihi Köy Pazarı, kadın girişimcilerin
el emeği ürünlerini ziyaretçilerle
buluştururken, bölge turizmine de yeni
bir soluk getiriyor.

Aydın'ın Germencik ilçesinde
bulunan ve 'Yarışlar Kenti' olarak
bilinen Magnesia Antik Kenti,
Germencik Belediyesi'nin yeni
projesiyle hem bölge halkının
ekonomisine hem de turizme can
katmayı hedefliyor. Yaklaşık 190
metrelik pistiyle günümüze kadar
gelen, en büyük stadyumu ile dikkat
çeken ve 'Yarışlar Kenti' olarak bilinen
Magnesia Antik Kenti'ne dikkat
çekmek ve ilçe turizmine katkıda
bulunmak amacıyla kurulan Magnesia
Tarihi Köy Pazarı hizmete girdi. 

Germencik Belediye Başkanı
Burak Zencirci öncülüğünde
hazırlanan Magnesia Tarihi Köy
Pazarı, hizmete girerken ilk
misafirlerini ağırladı. Kurulan köy
pazarının hem bölge halkının
ekonomisine katkı sağlaması hem de
ilçenin turizm potansiyelinin artırması
hedeflenirken, Tekin Mahallesi

kadınları ile bir araya gelen Başkan

Zencirci, hem pazar stantlarını gezdi

hem de 'hayırlı olsun' temennisinde

bulundu.

Endişemiz yok
Germencik'in turizm potansiyelini

artırmak için çalışmalarına devam

edeceklerini vurgulayan Başkan

Zencirci; "Belediyemizin katkıları ve

Tekin Mahallemizden kadınlarımızın

emeğiyle hayat bulan Magnesia Tarihi

Köy Pazarı Magnesia Antik Kenti

girişinde faaliyetlerine başladı. Tekin

Mahallesi kadınlarımızın bizden

seçimden önce bir talebi vardı. 'Biz

kendi pazarımızı oluşturmak istiyoruz,

Magnesia'da otopark halindeki bölgeyi

mini bir pazar yerine çevirelim'

diyorlardı. Biz üzerimize düşen görevi

yerine getirdik. Tekin'deki bu güçlü,

kuvvetli, kudretleri bu ablalarımızın,

bu pazarı ayakta tutması gerekiyor. Bu
konuda hiçbir endişemiz yok. Çünkü
kadının olduğu yerde güç vardır.
Kadının olduğu yerde emek vardır.
Kadının olduğu yerde mutlaka ve
mutlaka sonuca ulaşılma vardır. Cuma,
Cumartesi ve Pazar günleri açık olan
bu özel pazarda, el emeği, göz nuru
ürünler sizleri bekliyor. Biz, kadın
girişiminin ve emeğin her zaman
yanındayız. Unutmayın, kadınların
başaramayacağı, güzelleştiremeyeceği
hiçbir şey yoktur. Tüm misafirlerimizi
Magnesia Pazarı'na bekliyoruz ve
hayırlı, bereketli kazançlar diliyoruz"
dedi.

Tarihi köy pazarında stantlarını
açan ve ilk misafirlerini ağırlayan
Tekinli kadınlar ise "Belediye
başkanımızın yardımlarıyla bu işleri
teşebbüse giriştik. Ama çok güzel bir
şey olacak ileride inşallah. Cuma,
Cumartesi ve Pazar günleri buradayız.
Herkesi bekliyoruz. Bizim için iyi
oldu. Burası devam ederse daha mutlu
oluruz. Belediye başkanımıza da
ayrıca teşekkür ediyoruz" diyerek
herkesi pazara davet etti. İHA

Paris'te düzenlenen UNESCO
Dünya Miras Komitesi'nin 47.
Oturumunda Manisa'nın Salihli
ilçesindeki paranın ilk basıldığı yer
olarak bilinen Sardes Antik Kenti' ve
Bin Tepeler Lidya Tümülüsleri'nin
UNESCO Dünya Mirası Listesi'ne
resmen dahil edildi.

Alınan kararın Sardes'in tanıtımına
çok büyük bir katkı sağlayacağını
kaydeden Salihli Turizm Derneği
Başkanı Kadir Durmaz, "Sardes Antik
Kenti ve Bin Tepeler Lidya
Tümülüsleri'nin UNESCO Geçici
Miras Listesi'nden çıkartılıp Dünya
Mirası Listesi'ne alınması bizleri çok

mutlu etti. Sardes Antik Kenti çok
fazla bilinen bir yer olmasına
rağmen tanıtım noktasında biraz
sıkıntımız vardı. Tümülüsleri'nin
UNESCO Dünya Mirası Listesi'ne
dahil edilmesi bu bölgenin önemini
ve turistik açıdan değerini daha
çok arttıracaktır. Sardes Antik
Kenti ve Bin Tepeler Lidya
Tümülüsleri'nin UNESCO ailesine
katılarak 22. kültürel hazinemiz
olması Sardes'in hem Türkiye'de
hem de Dünya'da daha bilinir hale
gelmesine katkı sağlayacak.
Dolayısıyla Sardes'in önemi bir kat
daha artmış olacaktır" dedi. İHA 

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil
Tugay, Srebrenitsa Katliamı'nın 30'uncu yılında
düzenlenen törenlere katılmak üzere gittiği
Bosna-Hersek ziyaretine  Saraybosna
Belediyesi'ni ve Türkiye Cumhuriyeti Saraybosna
Büyükelçiliği'ne giderek devam etti. Başkan
Tugay ilk olarak Saraybosna Belediyesi'ne geçti.
Belediye Başkanı Puharic ile iki kent arasındaki
ilişkileri güçlendirecek projeler ile ilgili konuşan
Başkan Tugay, Barcelona ile yaptıkları gibi
İzmir’de “Saraybosna Günleri”, Saraybosna'da
da “İzmir Günleri” adı altında kültürel ve ticarî

etkinlikler yapılabileceğini belirtti. Görüşmede bu
yıl 94. kez düzenlenecek İzmir Enternasyonal
Fuarı da (İEF) gündeme geldi. Başkan Tugay
belediyeye yaptığı ziyaretin ardından Türkiye'nin
Saraybosna Büyükelçisi Emin Akseki'yi ziyaret
etti. İki ay önce başladığı büyükelçilik görevinden
dolayı kendisini tebrik edip başarılar dileyen
Başkan Tugay, Srebrenica Soykırımı ile ilgili
duygu ve düşüncelerini paylaştı. Başkan Tugay,
Saraybosna ile Türkiye ilişkilerinin arttırılması
konusunda yerel yönetimlerin önemli olduğunu
vurguladı. HABER MERKEZİ

Saraybosna kardeşliği güçleniyor

BELEDİYE  BAŞKANI ZENCİRCİ: EMEĞİN HER ZAMAN YANINDAYIZ

Antik kentte köy pazarı

Sardes, ‘Dünya Mirası’ listesinde

Aydın Ticaret Odası (AYTO) ile Güney
Ege Kalkınma Ajansı (GEKA) iş birliğinde
kadın istihdamını artırmak amacıyla
başlatılan "Fırın ve Unlu Mamuller Üretimi
Eğitimi" kapsamında teorik eğitimler
tamamlandı. Toplam 8 gün süren teorik
eğitim sürecinde 15 kadın katılımcı,
fırıncılık ve unlu mamul üretimi alanında
temel bilgi ve becerileri öğrendi. Teorik
eğitimlerin ardından uygulamalı aşamaya
geçilecek olan eğitimlerle katılımcıların
sahada deneyim kazanmaları da
hedefleniyor. Ayrıca program sonunda
başarılı olan katılımcılara "Fırın ve Unlu
Mamuller Üretim Operatörü Mesleki

Yeterlilik Belgesi" verilecek.
Eğitimler ile ilgili açıklama yapan Aydın

Ticaret Odası Genel Sekreteri İlknur
Kahraman; "Kadınların iş gücüne katılımını
destekleyen her çalışmayı çok kıymetli
buluyoruz. Bu eğitimle birlikte kadınların
hem mesleki yeterlilik kazanmalarını hem de
istihdamda daha güçlü bir şekilde yer
almalarını hedefledik. Oda olarak bu tür iş
birliklerini sürdürmeye devam edeceğiz"
diyerek, kadınların üretime katılımını artıran
ve yerel kalkınmaya katkı sağlayan
projelerin, bölgede istihdam imkanlarını
genişletmenin yanı sıra mesleki gelişime de
önemli katkılar sunduğunu vurguladı. İHA 

Kadın istihdamına katkı
sağlayan eğitim sona erdi
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Devleti ve milletiyle
Türkiye…
Cumhuriyet tarihinin,
En büyük “algı operasyonuyla” karşı    
karşıya?
Barış adı altında,
Cumhuriyet rejimi gidiyor,
Yeni Osmanlıcılık himayesinde

“İslam Cumhuriyeti” geliyor …
HHH

İtiraflar arka arkaya patladı?
İçeride,
Cumhurbaşkanı Erdoğan,
Kurtuluş savaşının kahramanı 
Arapları ilan etti …
MHP lideri Bahçeli,
Osmanlı’ya dönüşü işaret etti…
+
Dışarıda,
ABD Büyükelçisi Barrack,
“Türkiye ulus devletten vazgeçip,
Din eksenli Osmanlı’ya dönsün”

dedi…
İstanbul CIA sorumlusu Barkey,
Ağzındaki baklayı mertçe haykırdı?
“Türk ordusunu AKP+Fetullah 
cemaati,
Arkasından MHP ortaklığıyla 
kafesledik “ dedi …

HHH

BULL RUN
Britanya Krallığı tarihinde,
Kraliçelerin en büyük zevki,
Bull Run yarışlarıdır…
Yani,
Boğa koşuları…
Yarış sırasında,
Kraliçenin favorisi boğa yorulup 
geriye düşünce,
Kraliçe üzülüp mahcup olmasın diye,
Yorulan boğanın yerine çaktırmadan 
hızlı koşan yeni bir boğa sürülürdü 
sahaya …
Türkiye Cumhuriyeti’nin son durumu,
Bull run yarışlarını anımsatıyor…
Cumhuriyet rejiminin sona ermesini 
isteyen,
Amerika ve İngiltere üzülmesin diye,
Yeni projeler ve planlar,
Arka arkaya sergilenmeye başladı…
İçeride,
Projeleri uygulamaya heveslenenler 
tıpkı,
İstanbul işgal edildiğinde,
Pera Palasta İngiliz inzibat 
subaylarına sığınanlar gibi,
Amerika kuvvetlerine sığınıyorlar…

HHH

Sonuç?
Ya!
Amerika ve İngiltere’ye sığınarak,
Vatikan Papa’sından medet uman,
İnançsız inançlılar kazanacak…
Afganistan
Suriye
Yemen gibi sömürge tebası 
olacağız…
+
Ya da!
Laik sosyal hukuk devleti,
Tam bağımsız Türkiye olarak devam 
edeceğiz…
Tercih?
Milletin…
Ya,
insanca yaşam…
Ya da,
Kölece yaşam…

İsmet Orhan

Gözün aydın
Türkiye !…

60 kursiyerin resim 
sergisine büyük ilgi

Bayraklı Belediyesi Kültür Merkezleri
ve Kadın Dünyası çatısı altında,
ressam Endam Okuyucu'dan resim
eğitimi alan kadınlar, sanat
yolculuklarını Çeşme’ye taşıdı.
Ressam ve eğitmen Endam Okuyucu
öncülüğünde hazırlanan "Bayraklı’nın
Renkleri" sergisi,  Aya Haralambos
Kültür Merkezi'nde sanatseverlerle
buluştu.  Yaklaşık 60 kursiyerin
eserinin yer aldığı sergi, portreden
doğa betimlemelerine kadar geniş bir
yelpazede yağlı boya çalışmalardan
oluşuyor.  "Birlikte öğreniyor, birlikte
gelişiyoruz" diyen ressam Endam
Okuyucu, kadınların sanata katılımını
destekleyen bu sürecin sadece teknik
bilgi değil, aynı zamanda özgüven
kazandıran bir yolculuk olduğunu
belirtti. Okuyucu, belediyenin
sunduğu imkanlarla kadınların üretim
gücünü artırdığını vurguladı. İHA 
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Arda Okan, Godoi, Rhadlney v, Janderson ile Sabra'yı kadrosuna
katan Göz Göz  kaleci Doğan Alemdar ile Jankat Yılmaz'ın peşinde

Türk futbol tarihinin en eski
kulüplerinden biri olan ve uzun
süredir amatör liglerde mücadele
eden İzmirspor’un, profesyonel lige
dönüşü için önemli bir gelişme
yaşanıyor. Geçtiğimiz sezon 3’üncü
Lig’de mücadele eden İzmir
Çoruhlu FK ile İzmirspor’un
birleşme ihtimali masaya yatırıldı.

Görüşmeler sürüyor
Edinilen bilgilere göre

İzmirspor Başkanı Nedim
Topaloğlu ve İzmir Çoruhlu FK
Başkanı Ahmet Çoruhlu bir süredir
temas halinde. Ancak Çoruhlu
FK’nın geçmişten kalan borçları ve
Başkan Çoruhlu’nun birleşme
sonrası kulüpte yüzde 25 pay talep

etmesi, görüşmelerin önündeki en
büyük engel olarak gösteriliyor.

Geçen sezon sonunda
kadrosunda oyuncu kalmayan ve
mali olarak da zor bir süreç geçiren
Çoruhlu FK’nın mevcut durumu,
İzmirspor’un profesyonel ligdeki
haklara ulaşma sürecini karmaşık
hale getiriyor.

Eski adı Bergama
1923 yılında kurulan ve Türk

futboluna sayısız isim kazandıran
İzmirspor, 2010 yılında tarihinde
ilk kez amatör kümeye düştü. O
tarihten bu yana Bölgesel Amatör
Lig'de mücadele eden mavi-
beyazlılar, taraftarlarının da
yıllardır hasretle beklediği

profesyonel lige dönüş umudunu bu
birleşmeyle yeniden alevlendirmiş
durumda.

Önceki ismi Bergama
Belediyespor olan kulüp, daha
sonra Bergama FK adını almış ve
geçtiğimiz sezon Ahmet Çoruhlu
tarafından devralınarak “İzmir
Çoruhlu FK” adını almıştı. Kulüp,
merkezini İzmir’e taşıyarak
maçlarını Bornova Aziz Kocaoğlu
Stadı'nda oynamaya başlamıştı.
Birleşmenin gerçekleşmesi halinde
İzmirspor’un yeniden 3. Lig’e
dönmesi, hem camia hem de İzmir
futbolu adına tarihi bir kırılma
noktası olacak. Görüşmelerin
önümüzdeki günlerde netleşmesi
bekyeniyor. HABER MERKEZi

Transfere hızlı başladıktan
sonra yeni sezon hazırlıklarını
Slovenya kampında sürdüren
Göztepe’de kaleci tarayışları ağırlık
kazandı. Şu ana kadar sağ bek
Arda Okan, stoper Godoi, orta
saha Rhadlney ve golcüler
Janderson ile Sabra'yı kadrosuna
dahil eden sarı-kırmızılılar genç
kaleciler Doğan Alemdar ile Jankat
Yılmaz'ı listesine aldı. 

Altyapısından yetiştirdiği Arda
Özçimen'i 1'inci Lig temsilcisi
Bandırmaspor'a kiralayan
Göztepe'nin Fransa'nın Rennes
takımında forma giyen Doğan için
ciddi bir çalışma yürüttüğü ifade
edildi. Kayserispor'da yetişip
burada profesyonel olan 22
yaşındaki eldiven, 2021-2022
sezonunda Rennes'e transfer oldu. 

Rennes'de genellikle yedek

bekleyen Doğan, 2023-2024'te
diğer Fransız temsilcisi Troyes'a
kiralandı. Doğan geçen sezon ise
Rennes'in ikinci takımında
oynarken, sadece 3 maça çıktı.
Doğan Alemdar 2 defa da A Milli

Takım'da görev yaptı. Galatasaraylı
20 yaşındaki Jankat ise geçen
sezon Adanaspor'da kiralık oynadı.
Göztepe'nin mevcut kadrosunda
tecrübeli kaleci olarak Lis'in yanı
sıra geçen sezon kulübe geri
dönüp ardından Esenler
Erokspor'a kiralık verilen Ekrem
Kılıçarslan yer alıyor. Öte yandan
sarı kırmızılı takımda stoper Taha
Altıkardeş sözleşme yeniledi. 

İki sezondur sarı-kırmızılı
formayı giyen 21 yaşındaki oyuncu
Slovenya kampında Sportif
Direktör Ivan Mance'nin katıldığı
törenle 3+1 yıllığına imza attı.
Göztepe, Taha'nın bonservisinin
tamamını Trabzonspor'dan almıştı.
Öte yandan sarı-kırmızılılarda
kampta sakatlanan Ogün sol
omzundaki eklem çıkığı nedeniyle
ameliyat oldu. HABER MERKEZİ

İzmirspor geri dönüyor

Tecrübeli orta saha
ile anlaşmaya vardı

Sezon öncesinde kadrosunu
güçlendirmek için gaza basan TFF
2'nci Lig'in yeni temsilcisi Muğlaspor,
son olarak Adana 01 FK forması giyen
29 yaşındaki merkez orta saha
oyuncusu Fatih Somuncu ile
anlaşmaya vardı. Futbola Beşiktaş
altyapısında başlayan, ardından
Fenerbahçe altyapısında gelişimini
sürdüren Fatih, kariyerinde sırasıyla
Çanakkale Dardanel, 7 Eylül Turgutlu,
Çankaya SK, Payasspor,
Fethiyespor, Vanspor FK, Tarsus İY,
Etimesgut Belediyespor, 68 Aksaray
Belediyespor ve Adana 01 FK
formalarını terletti  İHA

Vural transfer
yasağı getirebilir

TFF 2'nci Lig Kırmızı Grup'ta yeni
sezon öncesi kulübü devretmek
isteyen Menemen Futbol Kulübü'ne
eski teknik patronu Yılmaz Vural'dan
kötü haber geldi.  Menemen FK,
2023-2024 sezonunda çalıştıran Türk
futbolunun en çok kulüpte görev
yapan teknik direktörü Yılmaz Vural'ın
alacağı nedeniyle transfer yasağıyla
karşı karşıya kaldı.
TFF, sarı-lacivertlilere Yılmaz Vural ve
eski futbolcularından Sedat
Şahintürk'ün alacakları nedeniyle
transfer yasağı getirdi. Vural ve
takımda yine 2023-2024 sezonunda
görev yapan kanat oyuncusu Sedat
Şahintürk'e gerekli ödeme
yapılmadığı takdirde Menemen FK
yeni sezon öncesi dış transfer
yapamayacak. HABER MERKEZİ

MENEMEN

MUĞLASPOR

Göztepe kalesini
sağlama alacak

Sorunlarını çözmek için harekete geçen
Karşıyaka’da teknik direktör yeni
haftada belli olacak. Azat Yeşil'in
prensip anlaşmasına varıp
kulübünden ayrılmasını beklediği
teknik adamın yarına kadar imza
atması bekleniyor. Elinde Ferdi ve
Kadir hariç as futbolcusu kalmayan
Karşıyaka transferde de harekete
geçecek. Yaş kontenjanı gereği 25
yaş üzeri s 5 oyuncuyu takımda
oynatabilecek KSK, genç bir kadro
kurmaya ağırlık vererek, tecrübeli
oyuncu haklarında nokta takviyeler
yapmak istiyor.  HABER MERKEZİ

Karşıyaka harekete geçecek

TFF 3'üncü Lig'e düşen Altay yeni
sezon hazırlıklarına 15 Temmuz Salı
günü teknik direktörlük görevine
getirilen Ramazan Kurşunlu
yönetiminde başlayacak. Siyah-
beyazlıların 15 günlük ilk etap
kampını Gaziemir Vali Kutlu Aktaş
Tesisleri'nde yapacağı açıklandı.
Altay'ın ardından Afyonkarahisar ve
Kırgızistan'da kamp yapacağı
duyurulmuştu. Öte yandan Altay,
Hatay'daki deprem bölgesinden
İzmir'e gelen genç futbolcuları
tesislerinde misafir etti. HABER

MERKEZİ

Altay’da sezon hazırlıkları başlıyor

Geçen
sezona
zayıf
rakipleri
yanında
favori
olarak
başlayan
Şimşek
yaşanan
maddi
krizler
sonrası
hayal
kırıklığı
yaşadı. 

KULÜP yönetimi Özkan Karadaş'a
resmen devredilen 3'üncü Lig
4'üncü Grup temsilcisi Tire 2021 FK
teknik direktörünü belirleyip,
transferin startını verdi. Daha önce

sportif direktörlük
görevine Hüseyin
Sungur'u getiren
Tire ekibi teknik
direktörlük için
Ufuk Uysal ile
anlaşmaya vardı.
Bir çok takımda
görev yapan
Uysal'ın bugün
sözleşme
imzalayacağı

öğrenildi. Sarı-kırmızılı ekip iç
transferde de Anıl Doyuran, Berke
Kılıç ve Musa Yüksel'le yeniden
anlaştı. HABER MERKEZİ

Tire 2021 FK’da
iç transfer tamam

Önümüzdeki sezon amatör ligde
oynayacak Denizlispor'un altyapı
patentli genç oyuncuları transferde
kapışıldı. Paraşütsüz amatöre gerileyen
yeşil-siyahlıların eldeki genç futbolcuları

da yuvadan uçtu.
Denizlispor'da
Berkant Gündem,
2'nci Lig ekibi
Ankaraspor'a
satıldı. Geçen
sezonki kadrodan
gençler Oktay
Kısaoğlu ve Emre
Burgaz, 3.Lig'in yeni
ekiplerinden Yeşil
Yalova FK'ya

verildYıldız adayı Mehmet Ali Şaşmaz'ın
ise 500 bin TL bonservis karşılığı
Trabzonspor altyapısına transfer olduğu
öğrenildi. HABER MERKEZİ

Denizlispor’da
gençler  kapışıldı

14 Temmuz 2025 Pazartesi

88888

Göztepe’nin en önemli isimlerinden olan kaleci Lis geçtiğimiz sezon
bekleneni verememişti. Özellikle kritik maçlarda yediği hatalı gollerle
dikkat çeken oyuncu taraftarın da hedefi haline geldi.

Doğan

Alemdar
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